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bezpieczeństw seniorzy

wniosek ustnie

Reprezentujący Radę Miejską w Radzie Seniorów, 
przekazał sprawy poruszane na posiedzeniu Rady. Chodzi 
o przejście na ul. Karola Miarki i Górniczej, naprawę 
barierki przy schodach na pl. Reymonta, zwiększenia 
liczby parkingów w mieście dla osób niepełnosprawnych. 
Seniorzy postulują także o stworzenie punktu 
medycznego w centrum miasta.

Robert Pawłowski: w centrum miasta, w Rynku , 
jest Przychodnia Zdrowia do której można się 
zgłosić w razie potrzeby skorzystania z pomocy 
medycznej. Sprawę ilości parkingów dla osób 
niepełnosprawnych sprawdzimy

5Sesja nr:

uroczystości miasto

wniosek ustnie

Konieczność dekorowania miasta na dzień 1 marca kiedy 
obchodzimy święto Żołnierzy Wyklętych.

Robert Pawłowski:obiecujemy poprawę w 
sprawie dekoracji miasta z okazji święta Żołnierzy 
Wyklętych

6Sesja nr:

seniorzy -

wniosek ustnie

Prośba aby w posiedzeniach Rady Seniorów uczestniczył 
przedstawiciel Urzędu Miejskiego.

6Sesja nr:

porządek ul. Wojska Pols

wniosek ustnie

Na ulicy W. Polskiego i Hożej – płot przy szpitalu i 
ogrodach działkowych oklejony jest starymi reklamami, 
czas to zdjąć.

Robert Pawłowski:W sprawie zdjęcia starych 
reklam oblepiających płoty Ogrodów Działkowych 
i Szpitala należy zwrócić się do właścicieli, 
ponieważ to oni dali zgodę na wywieszenie 
reklam.

6Sesja nr:

środowisko ul. Cicha

wniosek ustnie

Sprawa spuszczania ścieków do strumyka na ul. Cichej. 
Trzeba sprawdzić kto to robi.

Robert Pawłowski:Jeżeli chodzi o wylewanie 
szamba do strumyka na ul. Cichej były już kontrole 
i nie jesteśmy w stanie zaobserwować skąd to 
wypływa. Prosimy o sygnał w przypadku 
zaistnienia takiej sytuacji.

6Sesja nr:

bezpieczeństw ul. Hoża

wniosek ustnie

Zgłosił następującą sprawę: na przystanku BUS przy ul. 
Hożej jest jedna lampa, która jest tak zarośnięta 
drzewami, że nie daje wcale światła. Proszę o interwencję 
w tej sprawie.

Robert Pawłowski: sprawdzimy czyją własnością 
jest lampa na ul. Hożej przy Szpitalu.

10Sesja nr:

lampy u. Hoża

wniosek ustnie

Już kilkakrotnie zwracałem uwagę na przystanek na ul. 
Hożej. Jest tam ciemno i nic nie zrobiono aby poprawić 
sytuację. Proszę więc o wystosowanie pisma do Starosty 
w tej sprawie.

Robert Pawłowski: lampy należą do Starostwa 
Powiatowego.

12Sesja nr:

organizacja ul. Mickiewicza

informacja ustnie

Zwrócił uwagę , że podczas montażu oświetlenia 
świątecznego właściciele sklepów na ul. Mickiewicza mieli 
utrudniony wjazd do miasta z towarem. Mówię o tym – 
powiedział -  żeby nie było tych samych kłopotów przy 
zdejmowaniu dekoracji.  Następnie podziękował Straży 
Miejskiej  za uporządkowanie  terenu parkingu przy 
wjeździe do miasta na ul. Legnickiej.

13Sesja nr:

Źródło: protokoły z sesji Rady Miejskiej w Złotoryi (BIP) Franciszek Słaby


